
Referat af bestyrelsesmøde i Sæby Bylaug, tirsdag den 16-6-2020 

Fraværende: Afbud fra Ingelise og Sussie

Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde: Godkendt

Nyt fra oldermanden: Kommer under nedenstående punkter. Udlejning af 1 sal til kontor ikke 
afklaret.
 
Beretning fra kassereren: Godkendt.
Der er 69 som har betalt kontingent på nuværende tidspunkt. 

Nyt fra udvalgene: 

Sæby posten: Thomas laver denne med opfordring til kontingent indbetaling og omtale af 
arrangementer og aflysninger. Generalforsamling udsat til efter sommerferien.

Vej/Trafik: Der er et rygte om at planlagte bump på vejen gennem byen er blevet afvist i kommunen, 
fordi vi har gjort indsigelse mod dette. Det har vi ikke.Thomas og Erik laver ny ansøgning om dette

Arbejdsgruppen: Der opsættes filt og ikke savsmuldstapet i skolestuen. Alt gammelt tapet fjernes. Vi
skriver ud om nogle vil hjælpe. Jørdis og Pia deltager. Farve: vægge: blå og træpaneler: så lys som 
muligt. Susanne får fat i farveprøver. Reoler flyttes til væggen ind mod Jan. Husudvalget skal 
godkende dette. Vi har ikke planlagt renovering udvendigt endnu.

Arrangementer: Thomas har regnet ud at vi max. kan være 20 personer i skolen ud fra Corona 
vejledninger fra sundhedsstyrelsen.
Thomas spørger politiet om det er muligt at afholde Sct. Hans ved opdeling i grupper.
Billard gruppen spørges om de har lyst til at starte op.
Fugleskydning af holdes snarest. Thomas spørger John hvornår han kan. Der bliver ingen buffet men 
måske udlevering af nem færdigret.
Generalforsamlingen udsættes da vi plejer at være ca. 50.
Sommerfest 8/7 aflyses. I stedet prøver vi at arrangere picknik på plænen hvor folk selv tager mad 
med. Inga spørger Ejwin om musik (2000,- kr.)
Loppemarked afholdes da max. antal personer sættes op til den tid.
Gymnastik starter op til september

Den Gamle Skole/Bylaugshuset:  Ingelise kontakter Jan  og Bettina som har lejet huset om at 
gældende corona regler skal overholdes.
Lone er blevet tilbudt gamle landkort over Sæby. Vi siger ja tak.
Vi undersøger muligheden for at indlægge ekstra strøm p.g.a. ny opvaskemaskine og andre 
elapperater. Thomas spørger elektriker (Jan) om dette.
Vi søger om midler til energi optimering. Inga søger Nordea fonden: Her bor vi. (Varmepumpe, 
isolering og øvrig optimering) Pia kigger på A.P.Møller fonden.
Inga sender ansøgning til Kommunen om borde og stole.
Der er installeret en luft/luft varmepumpe i Bylaugshuset. Mangler el tilslutning. 



 
Gadekær: Gadekæret er blevet flot efter arbejdsdag, Man vil prøve at få mere dynd op. Vi får træ 
autoværn på et senere tidspunkt. Vi lægger store sten strategiske steder for at forhindre biler at køre på
græsset.

Indkomne forslag: Kort over Sæby med gåruter på info standere. Godkendt.

Næste møde: Mandag 31/8 kl. 19.00. 

Eventuelt: Inga fremlagde skitseprojekt for Gershøjvej 2 om nye boliger.

Referent: Carsten


